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It’s pretty common for a modern developer to have a database console, web server,
and a text editor running at the same time. Switching between these with the mouse
takes up valuable time and can break your concentration. By using tmux, you can
improve your productivity and regain your focus. This book will show you how.
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You’ll learn how to manage multiple terminal sessions within tmux using only your
keyboard. You’ll see how to manage and run programs side-by-side in panes, and
you’ll learn how to create the perfect development environment with custom scripts
so that when you’re ready to work, your programs are waiting for you. Then you’ll
discover how to manipulate text with tmux’s copy and paste buffers. Once you’ve
got the basics down, you’ll discover how easy it is to use tmux to collaborate
remotely with others. Finally, you’ll explore more advanced usage as you manage
multiple tmux sessions, add custom scripts into the tmux status line, and integrate
tmux with your system.

Whether you’re an application developer or a system administrator, you’ll find
many useful tricks and techniques to help you take control of your terminal.
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Brian P. Hogan is an author, editor, trainer, and web developer who’s been building
web sites professionally since 1995 as a freelancer and consultant. His recent books
include HTML5 and CSS3 and Web Development Recipes. He enjoys teaching and
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学到几招原先不会的。还是因为没把man看完呀……
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-----------------------------
:无

-----------------------------
纯入门。另外，88 页，16.25 刀。原来米国也有穷疯了的...

-----------------------------
小书一本，有些技巧以前没用到。

-----------------------------
很简单，像是新手指南，但比较实用，看过就够用了

-----------------------------
昨晚把自己的tmux配置又过了一遍，更顺手了

-----------------------------
Introductory~

-----------------------------
很薄的一本书，但是里面的信息量很丰富，对于 tmux
那么混乱的配置和各种缩写配置这本书做了一个很好的指导 =w=

-----------------------------
升级了一下 vagrant 里的 tmux， 推荐 tpm: https://github.com/tmux-plugins

-----------------------------
有关一个刻舟求剑的悲伤故事。 17:20 hongqn: 突然想起来以前 nullpointer
在本机开了个 screen
，然后连到服务器上执行一个耗时脚本，然后就关机了。第二天上班打开电脑一看发现
脚本停了很诧异。 是的，我也是这么想的。

-----------------------------
Man and google is the best!



-----------------------------
挺不错，虽然用 tmux 有两年了，花半天的时间过了一遍还是有收获，参照书上
Appendix 重写了下自己的 tmux.conf

-----------------------------
tmux v.s. screen, which is better? the answer is more or less the same, tmux provides a
readable config maybe

-----------------------------
虽不明 但觉历

-----------------------------
⊙△⊙ 又一个神器啊！

-----------------------------
还是不习惯，觉得自己的三tab工作模式最舒心

-----------------------------
乐呵呵地抄了半天配置文件

-----------------------------
Mouse-free development，效(zhuang)率(bi)神器。 一天 tmux 速成。
（读了太久结果这货已经出了第二版....
https://book.douban.com/subject/26959790/

-----------------------------
tmux上手必看，配置文件也很不错，配色的话用tmuxline就好

-----------------------------
开始尝试告别图形界面的生活了

-----------------------------
tmux_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd


书评

对于用xmonad做wm的，这都是渣渣
特别适合OP。如果有还在用screen不是tmux的OP那你一定折翼了。
把一些很零散的地方整合了起来。对了，我的Prefix是 C-z。。。 几个关键的： set -sg
escape-time 1 # 减小按键发送延时 setw -g aggressive-resize on #
多客户端访问时候自动r...  

-----------------------------
从头到尾读一遍，照着书，把配置敲打一遍，就算是tmux入门了。当然，要深入的理
解和使用tmux，最关键的还是要翻manpage，并在工作中将它配置成你需要的样子。
要注意的是，文中用xclip来将buffer内容拷贝到X的clipboard，这在某些时候是不干活
的，比如Arch Linux上。可以选择...  

-----------------------------
It’s pretty common for a modern developer to have a database console, web server,
and a text editor running at the same time. Switching between these with the mouse
takes up valuable time and can break your concentration. By using tmux, you can
improve you...  

-----------------------------
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